
Vi er begge stort set stoppet med at ryge almindelige cigaretter - er nu kun festrygere. Alternativet 

er at dampe hvilket fungerer rigtig godt for os. Vi har ingen problemer med at lægge cigaretterne i 

skuffen når vi kommer hjem fra en fest - så længe vi har vores "damper". Vi har begge - 

helbredsmæssigt - fået det langt bedre efter vi har kvittet smøgerne til fordel for damp. 

Synes bestemt at dampen er kommet/skal forblive  
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